
 

 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 
Datum:  4 juni 2024 

Uur:   19u55 – 21u20  

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter 

A. Ronse, R. Vandenberghe, P. De Coene, schepenen; 
K. Byttebier , M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, L. Maddens, R. Deseyn, N. 

Maghroud, H. Kints, M. Cattebeke, L. Claassen, L. Vercaemst, M. Cottenier, V. 

Decaluwé; raadsleden 
S. Van Dierdonck – notulist 

J. Desloover (DURF), J. Bruyneel, T. Dehouck (Gaselwest/Fluvius) 
Verontschuldigd: J. de Bethune 

Afwezig: S. Demeyer 
Kopie:                --- 
Bijlagen:  Presentatie Culturele strategie, Presentatie DURF, Presentatie Fluvius 

 

Toelichting Fluvius door T. Dehouck en J. Bruyneel.  

 
De presentatie is toegevoegd in bijlage. 

 
Raadslid M. Cattebeke vraagt of het capaciteitstarief al effect heeft. J. Bruyneel bevestigt dit. Veel 

mensen met een digitale meter vragen toegang tot het systeem en pogen zo hun verbruik te 

monitoren. 
Raadslid M. Cattebeke vraagt of er mensen zijn die de digitale meter weigeren. J. Bruyneel antwoordt 

dat er niet veel mogelijkheden zijn om nu nog te weigeren. Wie zonnepanelen heeft van minder dan 
15 jaar oud kan nog weigeren tot 1/01/2025. Heel uitzonderlijk weigeren mensen die stralingsgevoelig 

zijn, maar dit is ondertussen opgelost en geen reden meer om te weigeren. Wie nu nog blijft weigeren 
riskeert op een bepaald moment juridische kosten. 

 

 
Toelichting DURF2030  

J. Desloover, coördinator DURF2030, neemt het woord. De presentatie is toegevoegd in bijlage. 
 

Raadslid H. Kints polst naar een vraag van Ligo in verband met een theaterproject. J. Desloover 

antwoordt dat DURF2030 in gesprek is met Ligo. Er wordt eerst bekeken of er andere vormen van 
ondersteuning mogelijk zijn.  

 
2024_GR_00118 - Kortrijk 2030 - Culturele strategie 'Cultuur als Collectieve zuurstof' - 

Goedkeuren 

 
Schepen A. Ronse kadert de nota. S. Van Dierdonck licht verder toe. De presentatie is toegevoegd in 

bijlage. 
 

Raadslid R. Deseyn merkt op dat de focus op mentaal welzijn heel relevant is voor de 
gezondheidssector en suggereert om hen ook te betrekken in de verdere aanpak. Hij geeft ook aan 

dat het belangrijk is om verenigingen te betrekken maar dat je hen ook voldoende tijd moet geven om 

ideeën en projecten te ontwikkelen. 
S. Van Dierdonck geeft aan dat er al gesprekken waren met organisaties uit het (jeugd-)welzijnswerk 

en gezondheidssector maar neemt de suggestie mee om met het Cultuurplan dit gesprek verder aan 

Vergaderverslag 



 

 

te gaan. De betrokkenheid van verenigingen is een lijn die meegenomen wordt in het traject Kortrijk 

2030. De eerste verenigingencall had een strakke timing, maar had vooral de bedoeling om de 

verenigingen te stimuleren om na te denken over nieuwe, gedurfde, projecten. Indien dit herhaald 
wordt, zal meer tijd voorzien worden. 

 
Raadslid M. Gheysens vraagt of DURF zal blijven bestaan als de titel van Culturele Hoofdstad van 

Europa niet gehaald wordt. J. Desloover antwoordt dat dit een keuze is van de volgende beleidsploeg. 

Een aantal van de meerjarige gesubsidieerde projecten lopen sowieso nog verder.  
 

 
2024_OR_00021 - SWO activeringsbeleid met gemeente Lendelede en Wielsbeke - 

Samenwerkingsovereenkomst in kader van activeringsbeleid en trajectbegeleiding met 
gemeente Lendelede en gemeente Wielsbeke - Goedkeuren  

 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
 

Raadslid L. Claasen vraag waarom enkel met die twee gemeenten wordt samengewerkt. Ze vraagt 
ook of de druk op de sociale dienst niet nog groter wordt. 

Schepen P. De Coene antwoordt dat de samenwerking met de twee gemeenten op hun vraag is. Hun 

sociale dienst is te klein om zelf te starten met deze dienstverlening. De nieuwe medewerkers worden 
ingebed in het Kortrijkse team maar zullen ter plaatse werken met de OCMW diensten. Dit zal over 

een beperkt aantal dossiers gaan. Er zijn geen andere gemeenten van W13 die hierin meestappen 
aangezien de grootste gemeentes een eigen uitgebouwde dienst hebben. 

 
Raadslid M. Cattebeke vraagt of er nog andere – grotere - gemeenten interesse hadden om in zo’n 

overeenkomst te stappen. Schepen P. De Coene antwoordt dat de vraag enkel aan Kortrijk gesteld is. 

 
 

2024_OR_00020 - Vastgoed - Eerste hernieuwing handelshuur gelegen Begijnhof 31 te 
Kortrijk - Goedkeuren 

 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
 

Raadslid H. Kints vraagt naar de huurprijs van het pand. Schepen P. De Coene verwijst naar de nota. 
De huurprijs gaat enkel over de gelijkvloers. Het appartement op de eerste verdieping wordt apart 

verhuurd.  

 
 

 
 

De notulist 
 

S. Van Dierdonck 
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